

ACTIVE

Description:

Each capsule of ACTIVE contains :
Ginkgo bilobae extract 60 mg.
Ginseng extract 100 mg.

Usage:

ACTIVE may be used in reducing of declining vitality in the elderly and cerebral arteriosclerosis. Signs of this condition are poor concentration, loss of memory, impaired perception, forgetfulness, mood changing, irritability, difficulty of adaptation, difficulty of contact and dizziness.

Not to be used:

Do not take ACTIVE if you are hypersensitive or allergic to any of the ingredients.

Side effects :

ACTIVE is good tolerant with prescribed doses. Moderate gastro- intestinal disturbances may develop, and rarely sensitivity dermatic reactions.

Warnings :

- Pregnants and nursing mothers should consult the doctor before using it.
- Using in children has not valued yet, so it should be used for adults only.
- The doctor should be consulted when using it with anticoagulants or nonsteroidal anti-inflammatory agents.
- Food supplements shouldn't compensate the healthy and balanced food.
- There may be unknown food supplements drug interactions not included in the bulletin.
- Consult the doctor or the pharmacist if you have specific illnesses or health conditions.

Dosage:

Take 1 capsule twice a day with breakfast and lunch without chewing and with a little fluid. Generally, the treatment should be continued for at last 4 weeks.

How Supplied :

Carton box contains 10 ACTIVE capsules.
Carton box contains 30 ACTIVE capsules.
Carton box contains 60 ACTIVE capsules.

أكتيف

التركيز :

كل كبسولة من أكتيف تحتوي على :

خلاصة جينكو بيلوبا 60 ملغ .

خلاصة جينسنج 100 ملغ .

الاستعمال :

يمكن أن يستعمل أكتيف في الحد من فقدان الحيوية عند الكهول و تصلب الشرايين الدماغي. علائم هذه الحالة هي تركيز ضعيف، فقدان الذاكرة، ضعف في الإدراك الحسي، النسيان، مزاج متقلب، تهيج، صعوبة في التكيف، صعوبة في الاتصال والدوخة.

موانع الاستعمال :

لا تأخذ أكتيف إذا كان لديك فرط حساسية أو تحسّس لأي من مكوناته.

التأثيرات الجانبية :

يعتبر المستحضر جيد التحمل بالجرعات الموصوفة، يمكن أن تظهر اضطرابات معدية معوية متوسطة الشدة ونادراً تفاعلات جلدية تحسّسية .

التحذيرات :

- يجب على الحوامل والمرضعات استشارة الطبيب قبل استخدامه .

- لم يتم تقييم الاستعمال لدى الأطفال لذلك يجب استخدامه للبالغين فقط .

- يجب استشارة الطبيب عند مشاركة المستحضر مع مضادات التخثر أو مضادات الالتهاب غير الستيروئيدية .

- لا ينبغي أن تحل المتممات الغذائية محل الغذاء الصحي المتوازن.

- قد يكون للمتممات الغذائية تدخلات دوائية غير معروفة أو مدرجة في النشرة.

- استشر الطبيب أو الصيدلي في حال كنت تعاني من أمراض أو حالات صحية معينة.

الجرعة :

تناول كبسولة واحدة مرتين يومياً مع الفطور والغداء بدون مضغ مع قليل من السائل. بشكل عام، يجب أن تستمر المعالجة حتى نهاية 4 أسابيع.

التعبئة :

عبوة كرتونية تحتوي على 10 كبسولة من أكتيف .

عبوة كرتونية تحتوي على 30 كبسولة من أكتيف .

عبوة كرتونية تحتوي على 60 كبسولة من أكتيف .